

Dear colleagues,

attached please find the preliminary programme and the registration form for the 58th ITH Conference "**Deindustrialization, Reindustrialization and Economic Transitions – Transnational Perspectives from Labour History**".

General information

The 58th ITH Conference will take place from **September 7-9, 2023 in Linz/Upper Austria** at the cultural and educational centre of the Upper Austrian Chamber of Labour, [Bildungshaus Jägermayrhof](#), Römerstraße 98, A-4020 Linz, Austria. **The 58th ITH will take place in onsite-mode. Participants who - for specific reasons - are not able to come to Linz can participate online.** (i.e., we do a hybrid-mode conference with a preference for onsite participation).

Conference Fees

On-Site (including conference materials and meals, accommodation optional):

Categories	Early-bird registration	Regular conference fee
ITH members (incl. accommodation)	EUR 190.-	EUR 220.-
ITH members (without accommodation)	EUR 100.-	EUR 120.-
Non-members (incl. accommodation)	EUR 250.-	EUR 280.-
Non-members (without accommodation)	EUR 150.-	EUR 170.-
Students (under 27 years) (without accommodation)	EUR 50.-	EUR 80.-

Online

Categories	Early-bird registration	Regular conference fee
ITH members	EUR 80.-	EUR 100.-
Non-members	EUR 130.-	EUR 150.-

The **early-bird conference fees** are payable until **17 July 2023** (deposit date) to the ITH account (see registration form). Participants on the regular conference fee who attend in person can pay in cash at the conference desk in Linz upon arrival. Nonetheless, we kindly ask you to register until **24 July 2023** for organisational reasons.

Individual ITH membership is available for either **EUR 50.- per year** or a **single payment of EUR 150.- for a three-year period** and can be acquired upon early-bird registration at <http://www.ith.or.at/joinith/index.html> or via payment at the conference desk in Linz.

Best regards,

Laurin Blecha
General Secretary & Conference Management

Liebe KollegInnen,

hiermit übersenden wir das vorläufige Programm und das Anmeldeformular für die 58. ITH-Konferenz „**Deindustrialisierung, Reindustrialisierung und wirtschaftliche Transformationen – Transnationale Perspektiven auf die Arbeitergeschichte**“.

Allgemeine organisatorische Hinweise

Die 57. ITH-Konferenz findet von **7.-9. September 2023** in **Linz/Oberösterreich** im Bildungs- und Kulturzentrum der Arbeiterkammer Oberösterreich, dem AK-Bildungshaus Jägermayrhof, Römerstraße 98, A-4020 Linz, Österreich, statt. **Die diesjährige ITH-Konferenz findet im Präsenzmodus statt. Für einzelne TeilnehmerInnen, die aus spezifischen Gründen nur online teilnehmen können, besteht diese Möglichkeit.**

Präsenz Konferenzbeitrag (inkl. Tagungsmaterialien und Mahlzeiten, Unterkunft optional):

Kategorien	Frühbuchung	regulärer Tagungsbeitrag
ITH-Mitglieder (inkl. Unterkunft)	EUR 190.-	EUR 220.-
ITH-Mitglieder (ohne Unterkunft)	EUR 100.-	EUR 120.-
Nicht-Mitglieder (inkl. Unterkunft)	EUR 250.-	EUR 280.-
Nicht-Mitglieder (ohne Unterkunft)	EUR 150.-	EUR 170.-
Studierende (unter 27 Jahren ohne Unterkunft)	EUR 50.-	EUR 80.-

Online Konferenzbeitrag

Kategorien	Frühbuchung	regulärer Tagungsbeitrag
ITH-Mitglieder	EUR 80.-	EUR 100.-
Nicht-Mitglieder	EUR 130.-	EUR 150.-

Der **Tagungsbeitrag bei Frühbuchung** ist bis zum **17. Juli 2023** (Überweisungsdatum) an das ITH-Konto (siehe Anmeldeformular) zahlbar. TeilnehmerInnen, die sich für den regulären Tagungsbeitrag entscheiden und vor Ort teilnehmen, können den Betrag in Bar bei ihrer Ankunft in Linz beim Tagungsbüro bezahlen. Dennoch ersuchen wir aus organisatorischen Gründen um Anmeldung bis spätestens **24. Juli 2023**.

Eine **individuelle ITH-Mitgliedschaft** ist entweder für **einen Jahresbeitrag von EUR 50.-** oder einen **Zeitraum von 3 Jahren (Einmalzahlung von EUR 150.-)** möglich und kann bei Frühbuchung unter <http://www.ith.or.at/mitgliedwerden/index.html> oder vor Ort beim Tagungsbüro in Linz beantragt werden.

Mit freundlichen Grüßen,

Laurin Blecha
Generalsekretär und Konferenzmanagement